

## Orienteringsrunde

- Høre hvordan alle har det
- Til stede: Kari, Chenghao, Sofie, Rasmus, Adam
- Referent: Adam

## D4F (medlemmer + budget)

- Der er mange fra D4F der smutter, de skal have fundet nye medlemmer
- Der er planer for at fremadrettet sørge for der kommer flere til arrangementerne
- Vi har sagt at det er okay for Carl at være både formand og kasserer
- Vi har givet 24000 til Dania4Fun, det gør vi ikke fremadrettet da de har mange penge de ikke får brugt, går tilbage til 8000 de plejede at få per år, oveni det de allerede har.
- De kan altid komme og spørge efter flere penge

## Udskiftning af medlem

- Det kan være Signe skal tage over for Sofie på et tidspunkt tæt mod efteråret..

## Udmelding ift. Husordensregler

- Kari fik en klage om at der var larm, hun troede at med nye husordensregler at folk ville respektere det.
- Dog var alle fra kollegiet ikke med til beboermødet
- Men vi overvejer om vi skal ligge et opslag på facebook, så folk ved at i eksamensperioden, at der skal tages hensyn i forhold til de nye husordensregler.

## Invitation til pamper

- D. 5 oktober 2024
- Lav en begivenhed og lav et opslag i koordineringsgruppen så folk kan lægge et kryds i kalenderen
- Adam laver en begivenhed

## Overvejelser for det resterende budget

- Måske nogle bærbuske
- Vi skal have skaffet en hængekøje mere
- Vi har lidt penge tilbage, så vi kan forhåbentlig give lidt mere til motionsrummet hvis Laurits synes det giver mening